
 

 

Voorschoten Inspreekavond 16 maart 

 
1. Marit van der Laan: spreekt als gebruiker van de speeltuin aan de Waalslaan stichting Groen 
Spelen ( Van der Waalslaan/prof Van 't Hofflaan), waar zij altijd met veel plezier heeft kunnen spelen. 
Ze geeft nu (letterlijk) het stokje over aan de volgende generatie, met de hoop dat die er ook kunnen 
blijven spelen (en het speelveldje dus niet herontwikkeld wordt). 
 
Wethouder Binnendijk: licht toe dat de bezuinigingen van de 1e schil met zekerheid hard te maken 
moeten zijn vóór 31 maart. De 2e schil, bezuinigingen voor na 31 maart, zitten veel bezuinigingen die 
zeer waarschijnlijk ook kostenbesparingen gaan opleveren, maar omdat deze (nog) niet hard te 
maken zijn kunnen die niet met de eerste schil worden meegenomen. Conclusie is dat deze 
bezuinigen uit de 2e schil die uit de 1e weer iets zullen ontlasten en dat de wereld er financieel na 31 
maart weer ietsje mooier uit ziet. Zodra de bezuinigingen uit de 2e schil realistisch gemaakt zijn kan 
er dus nog gecorrigeerd worden voor de begroting van 2018. 
 
Verder benoemt de wethouder dat kortgezegd Voorschoten voor een periode van 10 jaar en langer 
veel te optimistisch is geweest met haar begroting, zeker met investeringen. Daarom is nu voor een 
50 / 50 oplossing (50% van het structurele tekort wordt opgevuld door bezuinigingen, 50% door 
verhoogde inkomsten). De avond is bedoeld om de burgers inspraak te bieden op dit plan, hetgeen 
mee zal worden genomen bij de besluitvorming op woensdag 22 maart. Inspraak is mogelijk middels 
de inspraakavond, maar kan ook per brief. 
 
2. Stan Dessens (burger): Benoemt dat er onvoldoende ruimte voor bezuinigingen op WODV in het 
bezuinigingsplan staan. Stelt een vacaturestop voor en ontslag van 5 a 10 procent van werknemers.  
Volgens meneer staat in het BMC bestuurskracht onderzoek dat de WODV structureel te groot is. 
Stelt dat 7 ton tot 1 miljoen kan bezuinigd worden op de ambtenarenorganisatie en roept de raad op 
hier actie in te ondernemen. 
  
3. Herman van de Brug namens Stichting Jeugd en jongerenwerk: betoogt over het belang van 
jongerenwerk. Dit omslaat thema’s als werk&inkomen, omgaan met geld, veilig uitgaan en heeft een 
sterk preventieve rol via gesprekken, informeren van de jongeren. Is tevens gericht op het  
voorkomen van uitsluiting. De geplande bezuiniging van 18.000 op jongeren werk gaat de gemeente 
en de maatschappij op de lange termijn veel meer kosten en roept dan ook op om af te zien van deze 
bezuiniging. (zie betoog) 
 
4 Wim Wolting (namens De Vrienden van het Zwembad het Wedde): Onder het credo van ‘blijven 
drijven’ en ‘Handen af van het zwembad’ vraagt meneer aandacht voor het belang van het zwembad. 
Roept bestuurders op om te betalen en burgers op tot crowdfunding voor het zwembad. 
 
5. Jeroen Croes (algemene burger): Roemt de trotse Voorschotenaren en haar gedreven vrijwilligers 
en professionals. Vindt het jammer en verdrietig dat er een tekort is van 3 miljoen, heeft een 
suggestie voor de wanstaltige maatregelen. Burgers moeten naar hun portemonnee kijken, de 
eerdere OZB verlagingen vallen via een omweg nu weer op het bordje van de burger. Hij stelt daarom 
een paar procent extra OZB verhoging voor, wat per huishouden op een goed te dragen 100 euro uit 
zou komen.  Dan kunnen de mooie voorzieningen behouden blijven  en valt Voorschoten niet van het 
lijstje van elsevier af. Roept de andere aanwezigen op niet alleen voor eigen parochie prediken, maar 
ook een duit in het zakje doen. Daar staat echter wel financiële discipline tegenover. Meneer is dan 
wel trots op Voorschoten, maar schaamt zich kapot voor het gemeentebestuur. Wil graag meer 
burgerlijk toezicht.  
 



 

 

Wantrouwt ook de provincie, vindt het opmerkelijk dat Voorschoten nu opeens onder toezicht staat 
terwijl er volgens meneer eerder een plus van 3 miljoen was. Vraagt zich af of de provincie stuurt op 
een fusie en beklemt dat Voorschoten geen randgemeente mag worden.  
 
6. Zeliha Yerlikaya,, sociaal raadsvrouw. Legt uit dat haar uren eerder nog zijn uitgebreid vanwege de 
goede resultaten en de complexiteit van haar zaken. De vrijwilligersgroep de formulierenbrigade 
dient ter ondersteuning, niet vervanging. De zaken zijn te complex voor vrijwilligers alleen, juist de 
samenwerking tussen vrijwilligers en professionals zorgt voor de goede resultaten. Verwacht dat de 
vraag voor een sociaal raadsvrouw alleen maar zal toenemen. Benoemt dat een bezuiniging op de 
lange termijn alleen maar tot een kostenverhoging zal leiden, door de belangrijke preventieve en 
voorkomende aard van haar werk.  
 
7. Ria van Vliet. Directeur Voorschoten Voor Elkaar. Neemt deel aan de pilotgroep Prestatie Denken. 
De doelstelling hiervan is om in het sociale domein de zorgkosten omlaag te brengen door samen te 
werken en preventief te handelen. Het dwingt de organisaties buiten hun eigen kokers te treden. De 
bezuinigingen op sociale welzijnsorganisaties zullen dit weer terugdraaien en geeft blijk van korte 
termijn visie. Het project kost nu geld, maar zal op de lange termijn voor efficiency en synergy gains 
zorgen.  
 
8. Pieter van Dijken van de Voorschotense Golfclub (VGC). Is mordicus tegen de voorgenomen 
sluiting van Zwembad de Wedde. VGC heeft 292 leden, groot deel 65+, actief als vrijwilliger, 
kamerlid, etc. Benoemt de unieke kenmerken van de baan en dat deze gecertificeerd is voor 
wedstrijden. Baan en club zijn als een goede 2 eenheid. De club heeft zich eerder al hard moeten 
verzetten tegen de plannen van de Rijnland Route, omdat er geen alternatieve plek is voor de baan. 
De club krijgt geen cent subsidie en wordt geheel bekostigd door VGC contributies ed. In het 
herstelplan staat niets over de gevolgen voor de baan bij de sluiting van het aanliggende zwembad, 
meneer vreest dat met de sluiting het kind met zwemwater wordt weggegooid.  
 
9. Ton van Emmerik (Voetbalclub Voorschoten ’97): prijst het  woon- en leef genot in Voorschoten. 
De Sportvereniging, 2000 leden, waarvan de helft jongere is. Het Herstelplan zet veel hiervan op het 
spel. De leden worden nu dubbel getroffen: door zowel hogere belasting als een hogere contributie. 
Bovendien zullen de kosten om in de toekomst weer op te bouwen wat nu wordt afgebroken vele 
malen hoger zijn. De drempel om lid te worden wordt hoger door plan terwijl dit lidmaatschap zorgt 
voor gezondheid, verbroedering en het samen brengen van jong en oud. Roept daarom op om 1.) 
Nogmaals goed te kijken naar bezuinigingen op Jeugd,  2.) Verdere bezuinigingen in samenwerking 
met organisaties op te stellen. Dit betaalt zich op lange termijn terug in stabielere leefomgeving 
 
10. Herman Scholten, (Stichting Sportfondsen Voorschoten). Exploiteert groot aantal accommodaties 
in opdracht Gemeente zoals het zwembad, sporthal, cultureel centrum. Etc.  
Met het herstelplan worden 16 full-time medewerkers geschrapt. Ook klanten worden geraakt. 
Meneer overhandigt de 7000 handtekeningen die in een week tijd zijn verzameld. Benoemt hoe 
bijzonder het zwembad is met 70.000 recreatieve bezoekers, 50.000 verenigingsmensen en de 
maatschappelijke functie die het heeft. Het ‘alternatief’ aan de vlietweg opend wellicht in 2019, maar 
tegelijkertijd sluit een ander zwembad in Leiden. Meneer vraagt zich af of er dus wel plaats is voor de 
Voorschotense badgangers. Zeker daar het nieuwe zwembad meer gefocust zal zijn op sportief 
zwemmen ipv recreatief zwemmen. Het gesprek met de wethouder is fijn, maar is niet genoeg. 
Dringt er daarom op aan om de sluiting van het zwembad uit het herstelplan te halen. 
 
11. Laure Montanus (Voorschoten school sportcommissie):Draagt voor dat in een van de 
programma’s van een van de partijen in de raad staat als doel ‘De wensen van vandaag niet 
afwenden op de portomonees van onze kinderen’. Samen met andere gymleraren organiseert 
meneer sportdagen voor de kinderen van Voorschoten. Hiervoor ontvangen ze een kleine subsidie 



 

 

voor sportdagen waar zo’n 3000 kinderen plezier van hebben. Na een herrekening zouden ze 44% 
van subsidie kunnen ze inleveren en nog steeds 10 sportdagen organiseren, maar is het absolute 
minimum. . 
 
12. Sandra van der Torre (Zwemvereniging Voorschoten): Moeder en inwoner. Groot gebracht met 
de filosofie ‘wat je niet hebt kun je niet uitgeven’. Vraagt zich af wie al die plannen om geld uit te 
geven toch heeft goedgekeurd. De grootste last wordt nu bij inwoners neergelegd, niet bij de raad. 
Legt uit dat haar gezin dubbel getroffen wordt; middels de OZB verhoging en via haar kinderen die 
sporten. Alles wordt duurder of verdwijnt. Mevrouw mag betalen terwijl de bibliotheek, 
kinderboerderij, cultureel centrum, straks misschien verdwijnen.  Mevrouw betaalt de hoofdprijs, 
niet de wethouders, raadsleden, managers. Benadrukt dat de banen van zwembad op het spel staan, 
niet die van jullie. Legt uit dat Wassenaar en Leidschendam-Voorburg te ver is op de fiets en dat ze 
geen auto heeft. Vindt het niet nodig in de top 10 van beste gemeenten te staan, maar waarschuwt 
dat de top 10 obesitas haar geen optie toe lijkt. Mevrouw vind daardoor de stelling ‘hef de gemeente 
op’ opeens een stuk interessanter.  
 
13. Jelle Raap( Hockeyclub): Verklaart dat iedereen geschrokken is van het plan en dat hij trots is op 
het dorp en haar vrijwilligers. De 3 miljoen bezuinigen raken toch de vrijwilligers het hardst. Deze 
kleine besparing (33.000 is klein bedrag) heeft een grote impact. Verklaart dat de hockeyclub  het wel 
zal redden, maar veel anderen niet en dit tast het dorp aan in zijn kracht. Legt uit dat het jaren duurt 
om dit ooit weer op te bouwen en vraagt zich af wie dat op zijn geweten wil hebben. 
 
14. Hans Wijn (Groen en Spelen aan de Waaslaan):  De stichting zet zich al jaren in voor het groen 
maken en houden van dit kleine gebied. Vindt het herstelplan blijk van bestuurlijk onvermogen en 
dat het college er een janboel van heeft gemaakt. Ook de raad is hier schuldig aan met haar steun 
hieraan en daarmee vindt meneer ook deze incapabel. Spreekt zijn woede uit over het dedain en 
arrogantie van de politieke partijen en verklaart dat dit bestuur het verdient om aan de schandpaal 
genageld te worden.  
 
15.  Caroline Plomp (Groen en Spelen aan de Waaslaan): Verklaart geschokt te zijn. Noemt de 
denigrerende opmerking van een raadslid over enquête. Trekt de bestuurskracht van gemeente in 
twijfel met haar hoogmoed en het kwakkelende financieel beleid van de afgelopen 14 jaar. Vraagt 
zich af welke ‘zwakkeren’ gespaard blijven met dit herstelplan. Vindt dat Voorschoten het niet in zijn 
eentje kan doen en dat de gemeente blij mag zijn met iedereen die nog met haar wil samen werken 
na de wanorde van afgelopen jaren. 
 
Verklaart dat het herstelplan op drijfzand is gebaseerd en noemt ter illustratie de 2,9 miljoen 
meevaller van afgelopen jaar. Vraagt zich af of dit structureel is en trekt in twijfel of er duidelijkheid 
zal komen over huisvesting van ambtenaren. Vindt dat het plan op basis van onvolledige en onjuiste 
feiten is opgesteld en vreest voor onnodige ‘amputaties’. Zo ook de speeltuin aan de van der 
Waalslaan, waar veel moeite voor gedaan is om het te behouden en dat nu opeens weer in het plan 
terug komt voor de verkoop. Hekelt dat de wethouder het woord niet heeft gehouden en vindt, hier 
verwijzend naar het bestuurskrachtonderzoek,  het gebrek aan betrouwbaarheid en rekenmachines 
bij de gemeente een groot probleem. Sluit af dat de Van der Waalslaan niet geofferd mag worden 
voor fouten van gemeente en dat er eerst maar eens een goed onderbouwd plan moet komen. Vindt 
het daarbij ook niet erg als Voorschoten langer onder preventief toezicht komt, dit is volgens 
mevrouw juist hard nodig. 
 
16. Sandy Seijn (Kinderboerderij): Legt uit dat de kinderboerderij na privatisering  een stichting is 
geworden die met 73.000 euro subsidie (helft van oorspronkelijke kosten) draait op 1 full timer, 2 
mensen die 1 dag werken en  verder alles met vrijwilligers doet. Benadrukt dat er  hard gewerkt is 
om de kinderboerderij te maken tot wat het is en dat deze  voor de gemeenschap een belangrijke rol 



 

 

speelt. 30.000 bezoekers gebruiken het als een plek om samen te komen. Naast de maatschappelijke 
functie heeft de kinderboerderij een positief effect op lokale horeca/bedrijven. Hekelt het feit dat de 
raad nog nooit is langs geweest en dat er geen evaluatie van de afgelopen 3 jaar heeft plaats 
gevonden. Vaststelling is nog niet gebeurd. De kinderboerderij werft haar eigen fondsen  voor 
uitbreidingen, maar de subsidies zijn hard nodig om open te kunnen blijven.  (zie betoog) 
 
17. Wim Carabain (filmtheater Voorschoten): Roemt de 40 vrijwilligers. 10.000 bezoekers en het 
avondprogramma dat volledig draait zonder subsidie en qua programmering kan wedijveren met 
leiden. Voor jeugdactiviteiten ontvangt men wel subsidie. Daar wordt nog een 40.000 uit eigen 
middelen aan bijgedragen uit avondprogramma omdat jeugd belangrijk is. Tevens wordt er een 
spaarpotje bijgehouden voor de benodigde investering van een nieuwe filmprojector en voor de 
verdere ontwikkeling van het concept. Meneer benadrukt dat de organisatie financieel gezond is, 
maar dat de marges niet heel groot zijn. Hij roept daarbij op om: 
 

1. Huur die past bij financiele armslag. Bij marktconforme huurprijzen zal een substantiële 
huurverhoging volgen, waardoor het bioscoopconcept op de schop zal moeten.  

2. Niet te speculeren over het afstoten van het cultureel centrum en vraagt de gemeente de 
huisvesting van het filmhuis te garanderen.  

 
Vindt het paradoxaal dat enerzijds het college het voorzieningsniveau roemt, maar anderzijds hier 
hard op wil snijden. Roept op om visie te tonen, de crisis te benutten en hierin naast de bewoners te 
komen staan. 
 
18. Jan Hein la Riviére Museum Voorschoten (bestuurslid): Noemt het Bestuurskracht onderzoek en 
de link hiermee met het hoge aantal vrijwilligers en sterke samenhorigheidsgevoel in Voorschoten. 
Eerder had meneer er voor gepleit dit sterke punt van Voorschoten vooral te behouden, maar in de 
huidige plannen wordt  hier alsnog hard op gesneden. Meneer heeft een factsheet opgesteld met 
gevolgen. Hij benoemt nogmaals het belang van het museum en dat dit niet alleen tentoonstellingen 
zijn, maar ook culturele ontmoetingsplek. Roept op om van de cultuur af te blijven. 
 
19. Michelle van Kessel (Bewoners Van der Waalslaan): Tevens van de burger werkgroep groen 
spelen. Trekt de uitspraak dat het herstelplan een uiting van daadkracht is in twijfel. Hekelt de 
visieloze structuurvisie en de politieke arrogantie van de coalitiepartijen, met voorbeeld van het 
filmpje op de laptop van de wethouder tijdens de laatste raadsvergadering in het bijzonder.  
Stelt voor om de provincie te vragen om meer tijd om gedegen plan op te stellen i.p.v. nu een plan 
erdoorheen te duwen. 
 
Trekt in twijfel of de situatie echt zo erg/dreigend is als de coalitie doet voorkomen en hint naar een 
fusie. Klaagt dat visie en afspraken worden losgelaten voor een overhaast plan en roept op om de 
heilige huisjes te bespreken. Sluit af met dat dit plan goed bestuur, een afweging van cijfers mist en 
roept op om de ambtenaren te dwingen om efficiënt te werken en binnen budget te blijven.  
 
20 Harry Knoors (Burger): Vindt het scheef dat de Werkorganisatie blijft ontzien en culturele en 
sportvoorzieningen enorm worden aangepakt. Onverantwoorde uitgaven in het verleden worden 
afgewendeld op de burgers. Oproep aan burgermeester, raad en college om in alle rust (neem de 
tijd) met een plan te komen. Jarenlang wanbestuur kan niet worden opgelost met een plan binnen 
een kort tijdsbestek ten koste van de Voorschotense voorzieningen. Vindt tevens dat de gehele raad 
zijn stempel op het definitief herstelplan zou moet zetten (en niet alleen de coalitie). Het plan heeft 
verstrekkende gevolgen en daarbij dient gestreefd te worden naar maximaal draagvlak. Tevens dient 
de raad opdracht te geven aan een onafhankelijk bureau om aan te tonen hoe het zover heeft 
kunnen komen, want meneer vindt de ppt  niet geloofwaardig. Meneer roept op om te kijken naar 
het afstoten van taken van de werkorganisatie, tijd te nemen, gaat akkoord met een OZB verhoging 



 

 

en geeft als laatste nog de tip mee om een grotere locatie te regelen voor de raadsvergadering van 
22 maart. (zie betoog) 
 
21. Hans Kranendonk(burger: Meneer deelt zijn observaties van de commissievergaderingen):  
1. Vindt het onvoorstelbaar dat bij het opstellen van het concept herstelplan, de cijfers van 2016 nog 
niet bekend waren. 
2. Reageert op de vraag of een bestuurlijke fusie een besparing oplevert. Vraagt zich retorisch af of 1 
burgermeester, 1 griffie, 1 gem sec, 1 college, 1 raad misschien goedkoper zijn dan 2. 
3 Noemt de besparing van de WODV. Legt uit dat hier 2,5 miljoen bespaard is in vergelijking met 
geen actie, maar dat de organisatie volgens meneer nog steeds 2 en 2,5 miljoen te duur is in 
vergelijking met een gemiddelde gemeente. Ook is de OZB volgens de berekening van meneer in de 
afgelopen jaren met 9% gestegen. Stelt voor om:  

1. Analyseer structurele meevallers 2016. 
2. Vul financiële reserves aan met niet structurele reserves 2016. Kijk naar fusie met 

Wassenaar, maar iig naar bezuinigingen op WODV, desnoods naar gedwongen ontslagen. 
3. Behoud het zwembad etc. 
4. Ozb –verhoging kan wel, maar kan alleen bij behoud voorzieningen. Stelt voor om te snijden 

in het ‘veel te grote ambtenarencorps’. 
 
22. Sjaak Spann (Vereniging Noord-Hofland): Spreekt zijn vrees uit dat jongerenwerk zijn 
laagdrempeligheid zal verliezen. De toekomst van het jongerencentrum is onzeker met een stop van 
subsidies én hogere OZB. Benadrukt dat het netwerk van het jongerencentrum  en de 
vertrouwensbanden met de jongeren met veel moeite zijn opgebouwd en waarschuwt dat 
bezuinigingen op jongerenwerk zullen resulteren in kosten voor de maatschappij die vele malen 
hoger zullen zijn. 
 
23. Rob van Engelenburg (een groep Voorschotenaren): Vat in 6 punten samen: 
1. Dat hij graag een onderzoek ziet naar hoe het mis is gegaan. 
2. Waarin ook wordt gekeken hoe het kan dat niemand heeft ingegrepen.  
3 Stelt voor om in plaats van het plan voor 50% burgers, 50% voorzieningen te dragen te verdelen 
naar 1/3e  bevoegd gezag, 1/3 burgers, 1/3 voorzieningen.  
4 Hekelt wat meneer noemt het hinkelen op 2 benen. Vraagt zich af waarom Voorschoten met 
verschillende samenwerkingsverbanden flirt, of het voor Voorschoten nog wel gewenst is zelfstandig 
te blijven en of dit reeds  voor Voorschoten besloten is aan de bestuurstafels van andere overheden 
in de regio. 
5 Roept op de relatie met de burgers te versterken en zorg en het sociaal domein te ontzien. 
6 Noemt het huidige herstelplan een boekhoudkundige exercitie dat de relatie met de samenleving 
mist met kostbare gevolgen.  
 
24. Marten Minnema(burger): Vergelijkt de huidige situatie een slechte financiële soap. Roept op om 
goed in kaart te hebben waar het geld is en heen gaat. Zolang dit niet duidelijk is  kan er geen goed 
plan komen om het dorp te redden. Ziet graag een goed plan dat structureel oplossingen biedt.  
 
25. Jan van Leeuwen (burger):  Noemt Voorschoten het lachtertje van de regio en hekelt de ‘stomme 
raadsleden’ die hun excuses aan zouden moeten bieden. Meneer mist een kritische zelfreflectie op 
wat er mis is gegaan en een visie op waar de gemeente heen wil. Ook vindt hij het onvoorstelbaar 
dat een wethouder niet op de hoogte is van een financiële meevaller van 2016. Verklaart dat de 
gemeenschap dierbaarder is dan de gemeente. Volgens meneer is een deel van het tekort door de 
raad zelf kunstmatig gecreëerd en zit er 13 fte te veel in de WODV. Noemt dit geen herstelplan, maar 
een sloopplan van zorgvuldig opgebouwde voorzieningen.  
 



 

 

Stelt daarentegen als bezuiniging hetzelfde voor als de heer Carabain: een investering in een nieuw 
multicultureel centrum voor zowel de bieb als het filmhuis zodat de twee huidige panden 
herontwikkeld kunnen worden. Sluit af met dat mensen zeker wel meer willen betalen om de 
voorzieningen in stand te houden, maar niet én meer betalen én minder voorzieningen. Raadt 
daarom aan de tijd te nemen en geen brabbelwerk voor 1 april in te leveren. 
 
26. Helma Neppérus (burger): Roemt het vele groen, en de vele vrijwilligers in Voorschoten. Roept op 
om nog eens goed te kijken naar de plannen om het zwembad te sluiten, maar vraagt hier ook om 
meer openheid door zwembad. Ziet graag een verdere samenwerken met Wassenaar en benadrukt 
dat ambtenaren ook echt hard werken. Minder kan wel, maar niet binnen een paar maanden.  
 
Stelt voor de regionale samenwerking Holland Rijnland nogmaals te onderzoeken, daar er veel voor 
betaald wordt. Sluit af met de oproep ervoor te zorgen dat de cijfers goed in orde zijn, zeker als er 
vervelende besluiten genomen moeten worden.  
 
27 Gerard van Westen(burger en vader): Vraagt zich af hoe het zo ver kon komen en wat er 
systematisch is mis gegaan. Vervolgt dat de schuldvraag neer blijven leggen geen zin heeft en roept 
daarentegen op om boven de politiek uit te stijgen en verantwoording te nemen. De lasten worden  
bij de burger gezet dus roept meneer op om ook goed naar de burger te luisteren, in gesprek te gaan 
en geen overhaast besluit te nemen. Ook zou meneer graag zien dat het boetekleed wordt 
aangetrokken door de raad (dus geen bitterballen meer bij de raadsvergaderingen) en dat er excuses 
worden aangeboden. Benadrukt dat mensen bereid zijn meer belasting te betalen en roept dat ook 
op om samen te werken. Sluit af met ’handen af van het zwembad’. 
 
28 Bart van Horck (burger): Heeft eigen powerpoint presentatie meegenomen om aan te tonen dat 
het probleem ligt in inkomsten kant, niet de uitgaven kant. Ontkracht dat er jarenlang overschotten 
zijn geweest met een slide van de lokale rekenkamer. Roept op absoluut niet te bezuinigen op de 
rekenkamer, aangezien dit de enige was die het goed in kaart had. Ontkracht ook dat de OZB hoog is 
en dat alleen Leiden minder opbrengst OZB per woning heeft en dat de rest aanzienlijk hoger zitten. 
Ook een stijging van 9% hierin komt volgens meneer Van Horck door een stijging van de 
huizenprijzen.  
Waarschuwt dat Voorschoten met het huidige plan ‘kapot bezuinigd’ wordt. Volgens meneer kan 
met een verhoging van 3 euro per huis per maand, het zwembad open blijven en voor 6 euro per huis 
per maand meer kan het zwembad, het cultureel centrum en de kinderboerderij open blijven.  
Hij roept op tot politiek lef om belastingen te verhogen.  
 
29. Mevrouw Nieuwpoort: Waarschuwt dat het karakter van de bezuinigingen definitief is en dat de 
gedane schade niet binnen een jaar of 5 weer zal herrijzen. Roemt de vele functies van het zwembad 
en verklaart dat andere zwembaden in de regio dit niet kunnen vervangen. 
 
30.  Pieter de Wit(Comité Leidscheweg Noord): Stipt aan dat er te veel en hardrijdend verkeer rijdt 
op de Leidseweg en dat er een riool probleem is. Geeft aan dat er constructief contact is met 
gemeente, maar dat het herstelplan dit alles op losse schroeven zet. Roept op tot een structurele 
oplossing.  
 
Wethouder Binnendijk. 
Maakt duidelijk dat het bestuur zich kapot schaamt. Het college, de raad, de ambtenaren lopen niet 
weg voor de verantwoordelijkheden en werken hard om de boel op te lossen. Geeft aan dat in elk 
pleidooi  een kern van waarheid zit, maar dat ook elke honorering hiervan leidt tot bezuinigingen 
elders. Weerlegt dat het amendement betreffende de OZB verhoging de oorzaak was, maar dat dit 
slechts de druppel was van jarenlange problemen. 
 



 

 

Legt uit dat de bezuinigingen op de werkorganisatie niet per direct tot bezuinigingen leidt en dat dit 
daarom niet in de plannen van de eerste schil zitten. Een vermindering van 10% personeel kan dus 
niet zomaar. Legt uit dat er moet worden onderhandeld over taken en dat ontslagen kosten met zich 
meebrengen die nog veel langer doorlopen.  
Roemt de uitstekende financiële afdeling en benadrukt dat de financiële janboel gevolg is van 
bestuurlijke besluiten, niet telfouten. 
Onderstreept dat recente rapporten uitwijzen dat er geen sprake is van een te groot ambtenaren 
corps, maar dat de WODV zeker niet zal worden ontzien. 
 
In de 2e schil wordt bijvoorbeeld gekeken naar verdere efficiëntievoordelen die binnen de WODV 
bereikt kunnen worden. Verklaart ook dat er is geen enkele partij is die vanaf 2012-2016 een OZB 
verlaging heeft doorgevoerd.  Als wordt gekeken naar de woonlasten in zijn totaliteit zijn deze in de 
regio aan de hoge kant.  
 
Burgemeester: Roept op om in gesprek te blijven en verklaart dat ‘wat is, moet behouden blijven’. 
Hierbij moet ook gekeken worden naar hoe het draagvlak vergroot kan worden. Benadrukt dat de 
bezuinigingen niet ten koste mogen gaan van ‘cement’ van Voorschoten en dat het plan niet alleen  
op papier moet kloppen, maar ook in praktische uitwerking ervan voor de maatschappij.  
 
 


